
​How to link your edu-ID account to an affiliation​

​Noto uses Switch_edu-ID (edu-ID) to authenticate its users.​

​To use Noto, you need :​

​-​ ​an​​edu-ID​​account​

​-​ ​to be part of an​​organisation​​(EPFL, UNIL, etc.) that​​can be linked to edu-ID​

​-​ ​to set up the​​link​​between your organisation and your edu-ID account​

​To do so, please follow these steps:​

​-​ ​Go to​​https://eduid.ch​​and login if you have an existing account (or create a new one)​

​-​ ​Once logged in, go to the "​​Organisations​​" tab​

​-​ ​Click on "​​Add an organisational identity​​" as shown below:​

​-​ ​Select your organisation from the list and follow the instructions.​

​-​ ​Repeat for any other organisation you wish to add to your edu-ID account​

​Once you have successfully linked your organisations to your edu-ID account, please​​logout​​from​

​edu-ID and connect to Noto again.​

​Comment associer votre compte edu-ID à une affiliation​

​Noto utilise Switch_edu-ID (edu-ID) pour authentifier les utilisateurs.​

​Pour pouvoir vous connecter à Noto, vous devez :​

​-​ ​Posséder un compte edu-ID​

​-​ ​Faire partie d’une organisation (EPFL, UNIL, etc.) associable à edu-ID​

​-​ ​Avoir associé votre compte edu-ID à votre compte d'organisation​

​Pour ce faire, veuillez suivre les étapes suivantes :​

​-​ ​Rendez-vous sur​​https://eduid.ch​​et connectez-vous (ou créez un compte).​

​-​ ​Une fois connecté, allez dans l'onglet «​​Organisations​​».​

​-​ ​Cliquez sur «​​Ajouter une identité organisationnelle​​» comme indiqué ci-dessous :​

​-​ ​Sélectionnez votre organisation dans la liste et suivez les instructions.​

​-​ ​Répétez cette opération pour chaque organisation que vous souhaitez associer​

​Une fois que vous avez réussi à associer votre compte edu-ID à votre compte EPFL,​

​déconnectez-vous​​d’edu-ID et reconnectez-vous à Noto.​


